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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA MALA SUBOTICA 
OPĆINSKO VIJEĆE 
Klasa: 024-01/22-01/1 
Urbroj: 2109-10-01-22-11 
Mala Subotica, 31. ožujka 2022. 
 

Z A P I S N I K 
s 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Mala Subotica održane 31. ožujka 2022. godine u 18.00 
sati u Domu kulture, Glavna 29, Mala Subotica. 
 

Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Mala Subotica Mladen Križaić 
pozivom klasa: 024-01/22-01/2, urbroj: 2109-10-01-22-1 od 25. ožujka 2022. godine. 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: Iva Mihalic Krčmar, Željka Štampar Zamuda, Mladen Lacković, Nenad 
Oršuš, Mladen Križaić, Ivica Kovačić, Dejan Horvat, Tin Hrgović, Kristijan Marčec, Jadranka 
Sermek, Željka Fažon, Tina Držanić,  
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Vladimir Mihalic, Josip Pintar 
 
 
OSTALI NAZOČNI: 
Valentino Škvorc, općinski načelnik 
Mirjana Sečan, referentica za opće i upravne poslove 
Ljiljana Cerovečki, Viši referent financijsko – računovodstvenih poslova 
Danijel Škvorc, komunalni redar 
Dominik Palfi, referent za opće i upravne poslove 
Stiven Ivković , viši referent – asistent voditelja projekta „Svi u vrtić“ 
Hana Batcha Frančić (Medjimurski.hr), List Međimurje - predstavnici medija 
 
 

Predsjednik Općinskog vijeća Općine Mala Subotica Mladen Križaić pozdravio je sve 
nazočne i otvorio 6. sjednicu Općinskog vijeća. Prepustio je riječ općinskom načelniku 
Valentinu Škvorcu koji u kratkim crtama izvještava o radu između dviju sjednica. 

 
Valentino Škvorc: Novi zakon o socijalnoj skrbi – početkom 2022. godine 

• Bitna izmjena: Pravo na naknadu za troškove stanovanja jedinica lokalne samouprave 

dužna je priznati u visini od najmanje 30% iznosa zajamčene minimalne naknade 

priznate samcu odnosno kućanstvu. (ako su troškovi manji od postotka onda u iznosu 

stvarnih troškova) – do sad nije bila određena najmanja vrijednost pa smo mogli 

staviti i 1 kunu. 

• Troškovi stanovanja: najamnina, komunalna naknada, troškovi grijanja, vodne usluge 

te troškovi nastali zbog radova na povećanju energetske učinkovitosti zgrade. Nema 

više naknade troškova za odvoz smeća zbog velikog duga prema Čakom-u u 

Piškorovcu. 
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• U siječnju: 91 korisnik zajamčene minimalne naknade 

 
o Zaključak Vlade RH – imamo na raspolaganju do 3.000,000,00 kn za sanaciju smetlišta u 

Piškorovcu – ako će biti više onda taj ostatak sami financiramo, na raspisani natječaj 

Fonda za zaštitu okoliša smo se prijavili, a Plan sanacije je u izradi. 

o Nakon mnogih upita starijih osoba za pomoć oko kućanskih poslova sklopiti ćemo 

sporazum sa Centrom za pomoć u kući. Za 20 sati tjedno, godišnje će to iznositi oko 

60,000,00 kn, te će Centar za te poslove zaposliti na pola radnog vremena jednu osobu. 

Centar je i obišao potencijalne korisnike i utvrdio trenutne potrebe te ćemo prema 

potrebi navedenu suradnju nadograđivati. Realizacija ovog programa bi trebala započeti 

4.4. u ponedjeljak 

o Radovi na Općinsko – vatrogasnom spremište idu polako prema svojem završetku koji 

se predviđa za početak 5. mjesec. 

o Središnji državni ured za demografiju i mlade raspisao je u veljači 2022. godine Javni 

poziv za financijsku potporu za održavanje i razvoj predškolske djelatnosti. Općina Mala 

Subotica je kao osnivač na navedeni Javni poziv prijavila Dječji vrtić „Potočnica“ te tražila 

iznos potpore od 220.000,00 kuna koja je u cijelosti odobrena. Navedena sredstva 

iskoristiti će se za financiranje plaća odgojitelja, podmirenje režijskih troškova, troškova 

prehrane, dezinfekcijskih sredstava i sl. Ova će potpora omogućiti oslobađanje roditelja 

od plaćanja za usluge vrtića u svibnju ove godine te je to jedna od niza demografskih 

mjere koje provodimo. 

o Lijepe vijesti su stigle su i iz Ministarstva kulture koje nam je odobrilo 200.000,00 kn na 

natječaju naziva: Gradnja, rekonstrukcija i opremanje kulturne infrastrukture za nastavak 

adaptacije društvenog doma u Palovcu. Nakon što smo prošle godine obnovili krovište, 

ove godine planiramo urediti unutarnju dvoranu kako bi omogućili udrugama i 

mještanima kvalitetne uvjete za održavanje svih aktivnosti i druženja. U suradnji s 

mjesnim odborom Palovec odrediti ćemo izgled i prioritete kod same obnove.  

o Završeno je proširenje optičke infrastrukture, ovih dana i Sveti Križ je dobio mogućnost 

korištenje infrastrukture za super brzi Internet.  

o Osnovana je vatrogasna zajednica Općine Mala Subotica u skladu sa zakonom i 

obavezama. Novo izabranom vodstvu želim puno uspjeha u radu sa što manje posla, 

neka i dalje naši vatrogasci budu predvodnici u kvantiteti, a posebice kvaliteti vatrogastva 

u Međimurju. 

o Udruga sportske rekreacije „Sport za sve“ Mala Subotica dobila je godišnje priznanje 

„Franjo Punčec“ za predan rad u sportu i time se svrstala među najbolje sportaše 

Međimurja u 2021. godini. Ovim putem čestitam udruzi na ovoj hvalevrijednoj nagradi 

koju su svojim radom i uspjesima itekako zaslužili. Hvala im što ponosno promoviraju ime 

Male Subotice. 

o Općina Mala Subotica zajednički sa svim općinama i gradovima Međimurske županije 

aktivno se uključila u akciju pomoći stanovnicima Ukrajine, a radi što kvalitetnije i brže 

organizacije pomoći održan je i sastanak Stožera civilne zaštite na kojem su dogovoreni 

daljnji koraci pružanja pomoći. Prikupljena pomoć vatrogasna društva su dopremila na 

granični prijelaz Goričan gdje i dolazi najveći dio izbjeglica koji dolazi u Hrvatsku. Ujedno 

se i par mještana javilo i pružilo u besplatan najam svoje prazne nekretnine za prihvat 

izbjeglica ukoliko bude potrebe. I njima ovim putem zahvaljujem. Trenutno je jedna 

peteročlana obitelj smještena na području naše općine. 
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o Raspisani i završeni su natječaji za projekte koje provode sportske udruge ukupnog 

iznosa od 280.000,00 kn, te za kulturne i ostale udruge u iznosu od 180.000,00 kn. Ovih 

dana očekujemo da Povjerenstvo obavi bodovanje i objavi rezultate. Udruge 

kontinuirano provode svoje programe i time uljepšavaju našu općinu te je promoviraju 

diljem naše države ali i šire, tako da svake godine kontinuirano povećavamo sredstva za 

provođenje njihovih projekata. 

o Na natječaju Ministarstva unutarnjih poslova odobreno nam je 141.000,00 kn za radove 

na postavljanju uzdignutih ploha za smirivanje prometa u naselju Držimurec-Strelec. 

početkom sljedećeg mjeseca planiramo raspisati jednostavnu nabavu i ugovoriti radove s 

najpovoljnijem izvođačem kao bi riješili ovaj veliki problem prebrze vožnje nemarnih 

vozača koje nažalost samo takve fizičke barijere mogu natjerati da uspore i pripaze. Time 

ćemo značajno povećati sigurnost sviju sudionika u prometu. 

o U utorak smo službeno otvorili Centar igre u Držimurec-Strelcu. Ovo je samo jedan dio od 

onog što je planirano. Nakon izgradnje i stavljanja u funkciju Resursnog centra sredinom 

ove godine u Piškorovcu u suradnji s UNICEF-om, te dogradnje osnovne škole, čiji je idejni 

projekt, koji radimo u suradnji sa županijom, pri kraju te je u planu prijava na natječaje 

Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, zaokružiti ćemo jednu cjelinu i dati snažan 

zamah integraciji Roma u našu zajednicu kroz odgoj i obrazovanje. Ovaj Centar igre ima 

veoma bitnu ulogu u tome i od velikog je značaja za našu općinu jer pruža mogućnost 

svima da kroz zajedničku igru uz prisustvo stručnih osoba prate razvoj svojeg djeteta, 

pogotovo onih koji nisu uključeni u predškolski odgoj. Uključenost roditelja je po meni 

ipak najvažnija stvar. Upravo je njihovo sudjelovanje bitan čimbenik i utječe na razvoj 

djeteta. Ovaj Centar upravo to nudi, zajedničko sudjelovanje u svim aktivnostima. Uloga 

općine je bila pronalaženje prostora i njegovo uređenje, a nakon završetka programa 

UNICEF-a pobrinuti ćemo se i za nastavak održavanja programa. Zahvaljujem ponajprije 

UNICEF-u na suradnji, POU Korak po korak i najviše LAT timu i lokalnoj zajednici što su se 

upustili u nešto nepoznatu za dobrobit cijele zajednice. 

o Županijska uprava za ceste ide u rekonstrukcija mosta u Maloj Subotici – ulica Braće 

Radića. Javna nabava je obavljena te više informacija o tome nakon i službenog 

potpisivanja ugovora. Glavnina radova se očekuje sredinom 6. mjeseca kada se planira 

most srušiti te neće biti otvoren za promet oko 2 mjeseca. Završetak radova se planira u 

9. mjesecu. Nakon službenog potpisivanja i dogovora oko terminskog plana upoznati 

ćemo javnost sa svim detaljima kako bi se na vrijeme mogli organizirati za korištenjem 

alternativnih puteva u to vrijeme. 

o Natječaje za poljoprivrednike te natječaje za poduzetnike poslali smo na razmatranje 

Odborima te im ovim putem zahvaljujem na predloženim izmjenama i dopunama koje će 

se ugraditi u sam natječaj. Nakon toga ih planiramo objaviti i dati na javno savjetovanje 

kako bi svi vijećnici, ali i svi mještani mogli sudjelovati u kreiranju samih natječaja 

o Jedna informacija s Kolegija gradonačelnika i načelnika. Udruga DOSTI gradi veliki centar 

u Podturnu ukupnog iznosa od nešto više od 17.000,000,00 kn, od čega je 14.300,000,00 

kn bespovratnih sredstava EU. Za preostali dio predloženo je da se uključe gradovi i 

općine te će ubrzo doći na dnevni red općinskog vijeća zahtjev za prvu ratu od nekih 

30.000,00kn za našu općinu računajući prema izvornim prihodima za ovu godinu. Ostatak 

će se pokriti iz drugih izvora, a ako neće i za to će doći zahtjev na općine. Ovaj iznos može 

odobriti jedino općinsko vijeće, a ja još uvijek kako sam i napomenuo udruzi iskazujem 

skepsu kako je moguće udruzi dodijeliti novac direktno bez natječaja iako je ovo 

hvalevrijedan projekat. Kada dođe službeni zahtjev proslijediti ću ga na glasanje 
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općinskom vijeću.  Ujedno očekujemo sličan zahtjev i od Murid-a koji ima iste probleme, 

a svoj centar gradi u Pribislavcu. 

o Zanimljiva situacija dogodila se na mjesnom odboru Mala Subotica. Nakon rasprave na 

općinskom vijeću i službene prijave na nepravilnosti kod donošenja odluka mjesnog 

odbora utvrdili smo da su sporne odluke donijete bez kvoruma i time nisu važeće, pa sam 

zatražio da se sporna sjednica održi još jednom. Predsjednik i njegov zamjenik iskoristili 

su ovu priliku i htjeli raspustiti cijeli mjesni odbor navodno skupljajući i potpise za to, ali 

nisu uzeli u obzir da ipak ima članova koji žele raditi za dobrobit zajednice, pa nisu 

izglasali raspuštanje nego odabrali novog predsjednika. I tako su se sad već bivši 

predsjednik i zamjenik htjeli igrati velike politike u našem malom mjestu i umjesto 

raspuštanja, raspustili sebe. Nema šta, manevar za udžbenike i proučavanja na 

politologiji. Novom izabranom predsjedniku želim puno uspjeha u radu i neka radi na 

dobrobit svih mještana Male Subotice. 

 

Jadranka Sermek:  Na nadvožnjaku od Svetog Križa prema Maloj Subotici smeća ima kao u    

priči i s jedne i druge strane nadvožnjaka. Zamolila bih komunalnoga redara da pripazi na 

„vuzmenke“ da budu u „duhu vuzmenke“, a ne da se spaljuju gume, plastika, stiropor i 

ostalo. Da se ih malo upozori i s općinske strane. S obzirom da od 01.04. na groblju Podbrest-

Sveti Križ usluge pogreba vrši Čakom moje pitanje je da li se zna neka projekcija troškova? Da 

li će to biti veći troškovi ukopa nego do sad i da ne bi mještani Svetog Križa bili građani 

drugog reda.  

Valentino Škvorc: Imamo veliki problem u općini i kompletno u Međimurju što se tiče 

bacanja smeća.  Ljudi su totalno sišli s uma i to što se događa po poljima je katastrofa. Ono 

što je dobro, je to da većinu nađemo jer u smeću ostave neki osobni podatak prema kojem ih 

mi onda kaznimo.  

Danijel Škvorc: Hrpe smeća kod nadvožnjaka su hrpe koje su naši komunalni radnici skupljali 

te sve stavili na više hrpa blizu ceste da Čakom može doći i odvesti. Takvih hrpa ima više po 

cijeloj općini te se čeka Čakom da dođe i to pokupi. Što se tiče „Vuzmenke“, one se 

prijavljuju vatrogascima i oni ako primijete neke nepravilnosti mogu prijaviti meni.  

Valentino Škvorc: Što se tiče groblja u Podbrestu, gdje spada naselje Sveti Križ, pod 

upravljanjem je Općine Orehovica i oni su odlučili da sam ukop vrši Čakom, dok ostale usluge 

može vršiti bilo tko. Čakom je zaduženi samo za vršenje ukopa. Imao sam dogovoreni 

sastanak sa načelnicom Orehovice u vezi financijske strukture, ali nažalost sastanak je, zbog 

bolesti, odgođeni.   

Mladen Lacković: U izvješću za naselje Piškorovec planirani je i videonadzor. Koliko vidim iz 

izvješća to će biti samo unutar naselja. Iz prakse znam da se masovno spaljuje otpad izvan 

naselja pa me interesira na koji način će se to kontrolirati jer se to smeće dovozi i iz drugih 

općina? Ovih dana je nadležno Ministarstvo objavilo natječaj za solarne panele za 

proizvodnju električne energije, pa me interesira da li općina ima pripremljen kakvi projekt 

za bilo koji objekt za proizvodnju električne energije putem sunčevih kolektora? 

Valentino Škvorc: Što se tiče smeća u Piškorovcu, plan je u izradi i izrađivač plana će se 

potruditi da se predvide zaštite ponovnog nanošenja smeća. Videonadzor je jedan od 

prijedloga, a za ostalo ćemo vidjeti. Kroz kojih mjesec dana postaviti ćemo mobilnu kameru 

koja će se premještati prema potrebi kako bi pokušali spriječiti dovoz smeća. Što se tiče 

solarnih panela, trenutno nemamo predviđeno ništa. Hvala na informaciji, ako imamo 

mogućnosti uključiti ćemo se u to.  
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Tina Držanić: Da li imate kakvih saznanja u vezi čišćenja Trnave? Po nasipu ima i nabacanog 

smeća.  

Valentino Škvorc: Baš za tu temu, na prošlu sjednicu bio je pozvan ivica Mustač, nažalost nije 

mogao doći. Budući da ste to pitali pozvati ćemo ga na sljedeću sjednicu. Budem se ja 

potrudio proći tu trasu sa komunalnim redarom i da zabilježimo sve kritične dijelove i da 

zajedno sa gospodinom Mustačom nađemo rješenje.  

Tina Držanić: Na kraju ulice Nikole Tesle skupljaju se velike količine oborinske vode i tamo 

prolaze školarci za koje ta cesta jednostavno nije prohodna.   

Valentino Škvorc: Vaš položaj je dosta nepovoljan jer sve slivne vode dolaze do vas. Taj 

problem ćemo riješiti projektom kanalizacije, međutim probati ćemo s projektantom naći 

neko privremeno rješenje.  

Tin Hrgović: U kojoj fazi je to sve s kanalizacijom? Kako mislite da će neko baciti smeće ako 

vidi mobilnu kameru, a i trebali bi staviti znak da se snima pa kad neko to vidi tamo neće 

baciti smeće.  

Valentino Škvorc: Projektna dokumentacija videonadzora predviđa da se na ulazu u općinu 

postavi znak da je općina pod videonadzorom što onda pokriva cijelu općinu i nije potrebno 

stavljati dodatne znakove.  

Tin Hrgović: Ako je osoba koja baca smeće iz općine, onda on baci u neki dio općine i nije 

vidio taj znak da se snima te se kasnije može izvlačiti na to. Samo vam želim pokazati da se 

može iskoristiti neka rupa u zakonu.  

Valentino Škvorc: Na prošlom vijeću bili su predstavnici voda vezano za kanalizaciju. 

Projektna dokumentacija sanitarne kanalizacije je završena i spremna je za implementaciju i 

prijavu na EU fondove. Oborinska kanalizacija je naš trošak i 80% je završena. Kako su 

predstavnici Međimurskih voda rekli, izgradnja kanalizacije morala bi početi krajem godine, 

ali sad je već ožujak i još se ništa ne zna za natječaje te je realni početak sljedeće godine.  

Željka Fažon: Da li će onda projektna dokumentacija za oborinsku odvodnju biti spremna? 

Valentino Škvorc: Da, biti će spremna kad natječaji budu otvoreni. Idejni projekti su gotovi. 

Sve će vam biti prezentirano. 

Dejan Horvat: Onaj put gdje se radio most preko Trnave ne vodi nikamo. Šumarija to nije 

zavozila i poslije mosta se nema kamo. Ljudi ne mogu doći do polja. Što će se poduzeti u vezi 

toga puta?  

Valentino Škvorc: To je vlasništvo hrvatskih šuma i mi ne možemo tu investirati. Nakon par 

razgovora, nažalost ništa se nije pokrenulo. Možda nam je sad prilika da uputimo pitanje 

javno, u ime vijeća što se planira poduzeti?  

Mladen Lacković: Ja sam razgovarao sa upraviteljem šuma za Međimurje. On je meni 

usmeno obećao da će oni taj put sanirati o svojem trošku. Nažalost do dana današnjeg je bio 

izgovor da nema mehanizacije. Pitanje je na mjestu i mislim da bi trebala općina nešto 

poduzeti i kojih 10 kamiona šljunaka to sanirati i šume bi dozvolile općini navoz šljunka.  

Dejan Horvat: Najveći problem je u tome što je tu mlada šuma i ako se tu što zapali izgorjeti 

će sve, a nema prilaznog puta do toga. Što se tiče smeća u Piškorovcu, koliko znam mi imamo 

informaciju tko ima registrirani obrt za odvoz sekundarnih sirovina. Trebamo im uputiti neki 

dopis jer oni ne voze samo sekundarne sirovine nego i smeće. Ovo što smo tu vidjeli smeće 

na slikama je ništa što se nalazi na poljima prema Domašincu.  

Nenad Oršuš: Za sada ih ima dvoje registriranih. Međutim puno njih to radi na crno.  

Ivica Kovačić: Ovaj most u ulici Braće Radića koji kreće uskoro u rekonstrukciju je već sada 

uzdignuti s moje strane ceste i navodno će most biti još viši nego je sad. Ako je to tako, prvih 
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6 kuća od Trnave je u opasnosti od naleta vozila zbog slabe vidljivosti. Zanima me da li je  još 

moguće utjecati na izgled tog mosta i da li će stvarno tako izgledati most? 

Valentino Škvorc: Građevinska dozvola je već 1 ili 2 puta produžena. Mi ćemo zatražiti na 

uvid sam izgled mosta pa ćemo vam to proslijediti. Mislim da se sad već teško može reagirati 

na sam izgled mosta.  

Ivica Kovačić: Smatram da je investitor, s obzirom da je općina prije 10 godina počela s 

pritiskom za izgradnjom mosta, trebao pitati nas kao sudionike u prijedlogu za izgled mosta.  

Valentino Škvorc: Slažem se, ali nažalost ne znam kakvi dogovori su bili prije mojih mandata. 

Možda su se predlagale ideje i možemo provjeriti to. Mi dokumentaciju nemamo pošto mi 

nismo investitori. 

Ivica Kovačić: S obzirom da sam prije živio u ulici Nikole Tesle, voda je uvijek tekla prema 

Trnavi jer je to prirodni pad. Međutim onaj put kraj Trnave se zavozio kao prilaz na 

ekonomiju i oni su postali najniža točka u ulici.  

 
Aktualni sat završio je u 18:45 sati 

 
Predsjedavajući je predložio sljedeći dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Mala Subotica 

2. Donošenje IV. Izmjena i dopuna Statuta Općine Mala Subotica 

3. Donošenje IV. Izmjena i dopuna Poslovnika Općinskog vijeća Općine Mala Subotica 

4. Donošenje Etičkog kodeksa članova Općinskog vijeća Općine Mala Subotica 

5. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Mala Subotica za 2021. 

godinu 

6. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 

7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za Općinu Mala Subotica u 2021. godini 

8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za Općinu Mala Subotica u 2021. godini 

9. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi financiranja udruga čije aktivnosti 

doprinose zadovoljenju javnih potreba i ispunjavanju ciljeva i prioriteta definiranih 

strateškim i planskim dokumentima Općine Mala Subotica za 2021. godinu 

10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća izvršenja Odluke o sredstvima za ostvarivanje 

novčanih pomoći i socijalnih usluga građana i kućanstava u 2021. godini 

11. Donošenje Zaključka o usvajanju  Izvješća o radu GKP Čakom d.o.o. za 2021. godinu 

12. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 

2021. godinu  
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13. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o korištenju sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Mala 

Subotica za 2021. godinu 

14. Donošenje Zaključka o prihvaćanju izvješća o korištenju sportskih građevina u 2021. 

godini 

15. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o stanju provedbe Plana unaprjeđenja zaštite 

od požara na području Općine Mala Subotica za 2021. godinu 

16. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća općinskog načelnika o stanju zaštite od požara 

za 2021. godinu 

17. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća općinskog načelnika o provedbi Plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2021. godinu 

 
Na Dnevni red nije bilo primjedbi  te je Dnevni red prihvaćen jednoglasno 

 
Ad.1. Prihvaćanje zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Mala Subotica 
 
 
Rasprave nije bilo. 
 
 
Zapisnik sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Mala Subotica, prihvaćen je jednoglasno. 
 

 
Ad.2. Donošenje IV. Izmjena i dopuna Statuta Općine Mala Subotica 

 
Valentino Škvorc: Izmjene Statuta utvrđuju se zbog povećanja transparentnosti sjednica 
Općinskog vijeća na način da se omogući izravni radijski ili tv prijenos istih. 
 
Tin Hrgović: Smatram da treba izmijeniti članak 35. koji govori da „Ako u Općinskom vijeću 
na temelju općeg biračkog prava ne bude osigurana zastupljenost onoliko članova pripadnika 
nacionalne manjine, koja u stanovništvu Općine Mala Subotica sudjeluje s najmanje 15%, 
koliko osigurava zastupljenost pripadnika te nacionalne manjine srazmjerno njenom udjelu u 
stanovništvu Općine Mala Subotica, broj članova Općinskog vijeća povećati će se do broja 
koji je potreban da bi zastupljenost bila ostvarena, a izabranim će se smatrati oni pripadnici 
nacionalne manjine koji nisu izabrani, po redu prema razmjernom uspjehu svake liste na 
izborima“. Zakon se mijenjao te mislim da se taj članak treba izmijeniti u Statutu.  
 
Mirjana Sečan: Staviti ćemo ga na javnu raspravu te ćemo članak 35. izmijeniti na sljedećoj 
sjednici. 
 
Daljnje rasprave nije bilo. 

 
 

IV. Izmjene i dopune Statuta Općine Mala Subotica, donesene su jednoglasno. 
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Ad.3. Donošenje IV. Izmjena i dopuna Poslovnika Općinskog vijeća Općine Mala Subotica 

 

 Tin Hrgović: Zašto piše u prijedlogu da: „Osobe iz stavka 2., 3. i 5. ne smiju remetiti red i tijek 
sjednice (primjerice, razgovarati, upotrebljavati mobitel, postavljati pitanja, na drugi način 
ometati rad članova Općinskog vijeća, općinskog načelnika ili službenika Jedinstvenog 
upravnog odjela te općenito tijeka sjednice)? Po meni je sporno ovo upotrebljavanje 
mobitela jer predstavnici medijskih kuća onda ne bi smjeli koristiti mobitel. Predlažem da se 
upotrebljavanje mobitela makne. 
Mladen Križaić: Prijedlog da se briše upotrebljavanje mobitela dajem na glasanje. 

 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

IV. Izmjene i dopune Poslovnika Općinskog vijeća Općine Mala Subotica, donesene su  

jednoglasno. 

 
 
Ad.4. Donošenje Etičkog kodeksa članova Općinskog vijeća Općine Mala Subotica 
 
 
Valentino Škvorc: Novi Zakon o sprječavanju sukoba interesa koji je stupio na snagu 
25.12.2021. godine u članku 4. propisuje da su Predstavnička tijela jedinica lokalne i 
područne (regionalne) samouprave dužna donijeti kodeks. Temeljem navedenog podnosi se 
na usvajanje prijedlog Odluke kao u prilogu, dok će se prijedlozi za imenovanje članova 
Etičkog odbora podnijeti nakon stupanja na snagu ove Odluke 
Tin Hrgović: Po meni je previše apstraktno formulirana točka 6. od članka 4. koja definira što 
je to uznemiravanje. Prema tom kodeksu uznemiravanje je svako neprimjereno ponašanje 
prema drugoj osobi koja ima za cilj ili koja stvarno predstavlja povredu osobnog 
dostojanstva. Ako jedan član općinskog vijeća prijavi etičkom vijeću da je neko povrijedio 
njegovo osobno dostojanstvo, kako će to etički kodeks procjenjivati. Što predstavlja osobno 
dostojanstvo? Mislim da je to teško procijeniti i dokazati. Još u toj točci piše da se izrazi koji 
se koriste u ovom Etičkom kodeksu, a imaju rodno značenje odnose jednako na muški i 
ženski rod. Tu bi trebalo pisati muški i ženski spol.  
Mladen Križaić: Ja ne bih to stavio van jer se onda to jako ograničava i zato postoji etičko 
povjerenstvo koje će se baviti s time. Sjednice su snimane i zna se tko je što rekao.  
 

Daljnje rasprave nije bilo. 

 

Etički kodeks članova Općinskog vijeća Općine Mala Subotica, donesen je s 11 glasova za i 1 
glasom protiv. 
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Ad.5. Donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna Općine Mala Subotica za 2021. 
godinu 
 

Valentino Škvorc: Proračunom za 2021. godinu planirani su prihodi i primici, te rashodi 

razvrstani u posebnom dijelu proračuna. Temeljem Naputka o načinu uplaćivanja prihoda u 

proračun, obaveznih doprinosa te prihoda za financiranje drugih javnih potreba za 2021., te 

kompenzacijskih mjera za ublažavanje posljedica porezne reforme, odnosno izmjena u 

sustavu poreza na dohodak, jedna od ključnih ovogodišnjih izmjena odnosi se na dobivene 

pomoći iz državnog proračuna koje su planirane u mjesečnom iznosu od 355.345,10 kn, a 

isplaćivale su se u 12 mjesečnih rata što godišnje iznosi 4.264.141,20 kn. Obzirom da je 

predviđeno i knjigovodstveno evidentiranje povrata poreza na dohodak po godišnjoj prijavi, 

koje je za 2021. realizirano u iznosu od 1.200.785,18 kn, stvarni prihod od poreza na 

dohodak umanjen je, i novim izmjenama planiran u iznosu od 4.483.681,61 kn, dok je 

ostvaren u malo većem iznosu od 4.714.076,80 kn. Ove godine, temeljem naputka o 

izmjenama i dopunama naputka o načinu uplaćivanja prihoda proračuna, obaveznih 

doprinosa te prihoda za financiranje drugih javih potreba u 2021. godinu, Glava VIII. 

Zajedničke odredbe, točke 9. Zahtjev za povrat i preknjiženje javnih prihoda, podtočka 9.2., 

nedostajuća sredstva za izvršenje povrata namirena su na teret računa državnog proračuna u 

iznosu povrata poreza, koja je Općina bila dužna vratiti najkasnije do 31.12.2021. ili zatražiti 

beskamatni kredit za otplatu u 2022. godini. Sukladno Uputama Ministarstva financija i ove 

je godine u financijski plan potrebno uključiti i predviđeni manjak, odnosno višak prihoda, te 

s navedenim bilančnim kategorijama postići uravnoteženje. Financijski plan koji uključuje 

isključivo plan prihoda i rashoda bez rezultata poslovanja ne pruža cjelovit financijski okvir za 

donošenje odluka o budućoj potrošnji i izvorima financiranja. Evidentno je da izvori 

financiranja poslovanja korisnika nisu isključivo prihodi tekuće godine , već i viškovi iz 

prethodnih godina. U Proračunu, za razliku od prethodnih godina, temeljem Uputa 

Ministarstva financija, proračunom lokalne jedinice obuhvaćeni su namjenski i vlastiti prihodi 

proračunskog korisnika Dječjeg vrtića „Potočnica“, što povećava plan proračuna Općine. 

Odlukom o izvršavanju proračuna određeno je da se vlastiti i namjenski prihodi proračunskih 

korisnika ne uplaćuju u proračun Općine, već se troše prema planu i potrebama 

proračunskog korisnika, ali se kvartalno rade izvještaji o ostvarenju tih prihoda i realizaciji 

rashoda te se isti (bez novčanog tijeka) evidentiraju kroz proračun Općine Mala Subotica. 

Rashodi se u općem dijelu proračuna navode pojedinačno (posebno za vrtić i Općinu), a 

ujedno su detaljno razrađeni u posebnom dijelu proračuna. 

Rasprave nije bilo. 

 
Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Mala Subotica za 2021. godinu, donesen je 
jednoglasno. 
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Ad.6. Donošenje Odluke o raspodjeli rezultata za 2021. godinu 
 

Rasprave nije bilo. 

 

Odluka o raspodjeli rezultata za 2021. godinu, donesena je jednoglasno. 
 
 
Ad.7. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne 

infrastrukture za Općinu Mala Subotica u 2021. godini 

Rasprave nije bilo. 

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 

Općinu Mala Subotica u 2021. godini, donesen je jednoglasno. 

 

Ad.8. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja 

komunalne infrastrukture za Općinu Mala Subotica u 2021. godini 

 

Rasprave nije bilo. 

 

Zaključak o usvajanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

Općinu Mala Subotica u 2021. godini, donesen je jednoglasno. 

 

Ad.9. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedbi financiranja udruga čije 

aktivnosti doprinose zadovoljenju javnih potreba i ispunjavanju ciljeva i prioriteta 

definiranih strateškim i planskim dokumentima Općine Mala Subotica za 2021. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o provedbi financiranja udruga čije aktivnosti doprinose 
zadovoljenju javnih potreba i ispunjavanju ciljeva i prioriteta definiranih strateškim i 
planskim dokumentima Općine Mala Subotica za 2021. godinu, donesen je jednoglasno. 
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Ad.10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća izvršenja Odluke o sredstvima za 

ostvarivanje novčanih pomoći i socijalnih usluga građana i kućanstava u 2021. godini 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Zaključak o usvajanju Izvješća izvršenja Odluke o sredstvima za ostvarivanje novčanih pomoći 
i socijalnih usluga građana i kućanstava u 2021. godini, donesen je jednoglasno. 
 

 

Ad.11. Donošenje Zaključka o usvajanju  Izvješća o radu GKP Čakom d.o.o. za 2021. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Zaključak o usvajanju  Izvješća o radu GKP Čakom d.o.o. za 2021. godinu, donesen je 
jednoglasno. 
 

 

Ad.12. Donošenje Odluke o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom 

za 2021. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 2021. godinu, 
donesena je jednoglasno. 
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Ad.13. Donošenje Odluke o usvajanju Izvješća o korištenju sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Mala 

Subotica za 2021. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Odluka o usvajanju Izvješća o korištenju sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Mala Subotica za 2021. 

godinu, donesena je jednoglasno. 

 

 

Ad.14. Donošenje Zaključka o prihvaćanju izvješća o korištenju sportskih građevina u 2021. 

godini 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Zaključak o prihvaćanju izvješća o korištenju sportskih građevina u 2021. godini, donesen je 

jednoglasno. 

 

 

Ad.15. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća o stanju provedbe Plana unaprjeđenja 

zaštite od požara na području Općine Mala Subotica za 2021. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Odluka o prihvaćanju izvješća o stanju provedbe Plana unaprjeđenja zaštite od požara na 

području Općine Mala Subotica za 2021. godinu, donesena je jednoglasno. 
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Ad.16. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća općinskog načelnika o stanju zaštite od 

požara za 2021. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Odluka o prihvaćanju izvješća općinskog načelnika o stanju zaštite od požara za 2021. 

godinu, donesena je jednoglasno. 

 

 

Ad.17. Donošenje Odluke o prihvaćanju izvješća općinskog načelnika o provedbi Plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2021. godinu 

 

Rasprave nije bilo. 

 

 

Odluka o prihvaćanju izvješća općinskog načelnika o provedbi Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2021. godinu, donesena je jednoglasno. 

 

 

 

Sjednica je završena u 19:15 sati. 

 
 
 
 
Zapisnik vodio: 
Dominik Palfi 
  

                                        PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 
                                                OPĆINE MALA SUBOTICA 
                                                      Mladen Križaić 
 


